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Some aspects of ethnocultural resource implication to resist extremism and terrorism
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In different states and in Russia, the threat to the people, society is represented by radical
extreme manifestations.  The society  faces  the challenge of:  effectively  opposing the spread of
ideology and practice of various forms of radicalism, extremism and terrorist actions. The most
important factor in the active opposition to the manifestation of religious radicalism and extremism
is the use of the possibilities of popular culture, an ethno-cultural resource containing a large moral,
humanistic, spiritual potential.

Keywords: ethno-cultural resource, spiritual culture, modern world, threat to national interests,
terrorism

References

Акаев В.Х., Буттаева А.М. Конструктивная деятельность государства в развитии светской и1.
религиозной форм образования // Гуманитарные и социально-экономические науки. 2017. №
2.
Акаев  В.Х.,  Нанаева  Б.Б.  Социально-политический  феномен  «исламизм»  на  Северном2.
Кавказе: особенности проявления и меры противодействия //  Гуманитарные и социально-
экономические науки. 2017. № 2.
Бьюкенен  Патрик.  Правые  и  не-правые:  Как  неоконсерваторы  заставили  нас  забыть  о3.
рейгановской  революции  и  повлияли  на  президента  Буша.  М.:  АСТ:  АСТ  Москва:
Транзиткнига,  2006.
Фукаяма  Фрэнсис.  Наше  постчеловеческое  будущее:  Последствия  биотехнологической4.
революции. М.: АСТ: АСТ Москва, 2008.
Хантингтон С. Столкновение цивилизаций. М.: АСТ: Астрель, 2011.5.
Akayev V.H.  Islam in  modern Russia:  interrelation of  traditions  and innovations  //  Научный6.
альманах стран Причерноморья. 2015. № 3. http://science-almanac.ru
Akaev V. formation of the civil nation in Russia: dynamics from local to all-russian form of identity7.
// Научный альманах стран Причерноморья. 2017. № 2 (10).

Грозненский  государственный  нефтяной  технический
университет  имени  академика  М.Д.  Миллионщикова,
г.  Грозный
Дагестанский государственный университет, г. Махачкала October, 16 2017


